

PRESS RELEASE



MASTERS OF
SOUS-VIDE.
SINCE 1971.

For Chefs by Chefs

The world's leading manufacturer and distributor of sous-vide cooked bases, Cuisine Solutions is recognized by top chefs as the authority on sous-vide the innovative slow cooking technique that the company pioneered, perfected and popularized decades ago.

Based in Sterling, Virginia, Cuisine Solutions services more than 35,000 restaurants, as well as airlines, cruise ships, and major hotels.

CUISINE SOLUTIONS' THAI CRAB SOUP AWARDED THE SNACKING D'OR 2025 PRIZE



We are proud to announce that our **Thai Crab Soup** (ref. 729 799) has been awarded the **Snacking d'Or 2025** prize in the **Ready Meals and Soups** category, by France Snacking. The award ceremony took place on Wednesday April 2 at the Snack Show, in the presence of Pascal Arnold, Sales Director Europe, and Cécile Osta, Marketing Manager.

Our Thai Crab Soup is an exotic, creamy recipe, prepared with coconut milk, crab pieces, and spiced with ginger, lemongrass, coriander, cumin and green curry paste.



- Exotic recipe
- Creamy soup with coconut milk
- 15% crabmeat
- Fast reheating in the microwave
- Serve hot or cold

REF : **729 799**

WEIGHT : **500 G +/- 30 G**

PACKAGING : **14 POUCHES**

Enjoy our award-winning Thai Crab Soup and place your order:

✉ csfadv@cuisinesolutions.com

📞 +33 2.32 25 06 06

CÉCILE OSTA

📞 33 (0)6 67 94 54 40

📍 Ecoparc Heudebouville, BP 703
27 407 Louviers Cedex

✉ marketingfrance@cuisinesolutions.com

COMMUNIQUÉ DE PRESSE



MASTERS OF
SOUS-VIDE.
SINCE 1971.

For Chefs by Chefs

Premier fabricant et distributeur mondial de bases cuites sous-vide à juste température, Cuisine Solutions est reconnu par les grands chefs comme la référence du sous-vide, cette technique de cuisson innovante que l'entreprise a mise au point, perfectionnée et popularisée il y a plusieurs décennies.

Basée à Sterling, en Virginie, USA, Cuisine Solutions offre ses services à plus de 35 000 restaurants, ainsi qu'à des compagnies aériennes, bateaux de croisières et grands hôtels.

LA SOUPE THAÏ AU CRABE DE CUISINE SOLUTIONS REÇOIT LE SNACKING D'OR 2025



Nous sommes fiers d'annoncer que notre **Soupe Thaï au Crabe** (réf. 729 799) a reçu le prix du **Snacking d'Or 2025** dans la catégorie **Plats Cuisinés et Soupes**, décerné par France Snacking. La cérémonie de remise du prix s'est déroulée ce mercredi 2 avril lors du salon Snack Show, en présence de Pascal Arnold, Directeur Commercial Europe, et Cécile Osta, Responsable Marketing.

Notre Soupe Thaï au Crabe est une recette exotique et onctueuse, préparée avec du lait de coco, des morceaux de crabe, et relevée de gingembre, citronnelle, coriandre, cumin et pâte de curry vert.



- Une recette exotique
- Soupe onctueuse avec le lait de coco
- 15% de chair de crabe
- Réchauffe rapide au micro-ondes
- Se déguste froid ou chaud

RÉF : 729 799

POIDS : 500 G +/- 30 G

COLISAGE : 14 POCHE

Laissez-vous séduire par notre Soupe Thaï au Crabe primé et passez commande :

csfadv@cuisinesolutions.com

02.32.25.06.06

CÉCILE OSTA

33 (0)6 67 94 54 40

Ecoparc Heudebouville, BP 703
27 407 Louviers Cedex

marketingfrance@cuisinesolutions.com